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Vragen van het lid Lodders (VVD) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over het bericht Dijksma zegt nee tegen Basamid (ingezonden 2 april 
2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Dijksma zegt nee tegen Basamid»?1 

Vraag 2
Kunt u toelichten waarom u geen handtekening zet onder de vrijstellingsaan-
vraag voor Basamid? 

Vraag 3
Deelt u de zorgen dat als gevolg van uw besluit kwekers in Nederland op een 
achterstand worden gezet ten opzichte van hun Europese collega’s en dat de 
complete bedrijfstak bos- en haagplantsoen gedwongen wordt teelten naar 
het buitenland te verplaatsen, aangezien over de grens Basamid wel mag 
worden gebruikt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u aangeven wat de economische gevolgen zijn van uw besluit voor de 
B.V. Nederland, aangezien Nederland de tweede voedselexporteur in de 
wereld is en wat betreft de boomteelt zelfs de grootse exporteur ter wereld 
is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid om uw besluit te herzien en alsnog de vrijstellingsaanvraag 
voor Basamid te ondertekenen? Zo nee, waarom niet?

1 Nieuwe Oogst, 27 maart 2014
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